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Pracovní skupina "Želivka - vodárenská nádrž Švihov – 10. jednání 
  

Předmět Pracovní skupina "Želivka - vodárenská nádrž Švihov" – záznam z 10. jednání  

Datum a 
místo 

Středa 30. ledna 2019 od 13:00, Praha 5 Smíchov, Holečkova 3178/8, Povodí Vltavy 

Účastníci Dle prezenční listiny 

Zpráva   

 
Poznámky - závěry: 
 
Zápis z 9. jednání pracovní skupiny byl rozeslán všem účastníkům a zveřejněn na webu Kraje 
Vysočina. 
 
Petr Kubala 
- přivítání přítomných, omluva J. Běhounka, avizoval pozdější příchod 
- renominace zástupce hlavního města Prahy – Ing. Petr Hluboček, náměstek primátora 
- Pražská vodohospodářská společnost – Ing. Pavel Válek 
- řešení otázky zastoupení Senátu PČR v pracovní skupině  
- aktualizace výstupů pracovních skupin s cílem finální formulace podkladů pro vládu 
 
Martin Hyský 
- minulý týden poslední schůzka skupiny, aktualizace podkladů 
- pracovní skupina identifikovala obce a doporučila priority v ČOV (obce nad 200 ekv. obyvatel, 

převážně Kraje Vysočina); viz. podklady 
 
Jaroslav Tomšů 
- svolání zemědělské skupiny se připravuje 
 
František Novák 
- od posledních informací zpracovatel projektu „Přírodě blízká opatření“ navštívil zemědělské 

podniky, vytipovány opatření k řešení, 
- návrh na pozvání zpracovatele na příští jednání, prezentace práce 
 
Petr Kubala 
- z hlediska zemědělských subjektů poběží stejný systém vyplácení náhrad, změna pouze v 

umožnění vyplácení vlastníkům, nájemcům a pachtýřům 
 
Daniel Pokorný 
- ministerstvo aktivně započalo práce na motivačních pobídkách, na letošní rok 60 mil. Kč, nyní 

sekce vodního hospodářství připravuje nastavení pravidel programu; pilotní projekt spuštěn na 
vodním díle Želivka, po dobu 2 – 3 roky, následně zvážení rozšíření do dalších území 

- zvažování procesních postupů, nyní se předpokládá administrace přes ministerstvo zemědělství  
- předpokládá se diskuse na odborné úrovni k finálnímu znění pravidel, i v rámci pracovní skupiny 

Želivka 
 
Jiří Běhounek 
- diskuse na posledním setkání AKČR s ministry, schůzka Kubala, Běhounek, Hyský s ministrem 

Tomanem i Brabcem, konkretizace řešení do detailů; 
- požádání senátu na nominaci za senátory 
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Petr Kubala 
- do konce měsíce bude podklad pro jednání s ministry hotový 
- kvalitu vody bude ovlivňovat i kůrovcová kalamita, hrozba půdní eroze, opatření při těžbě i 

vysazování  
 
Jiří Běhounek 
- na sucho a kůrovce Kraj Vysočina pro letošní rok vyčlenil 100 mil. Kč 
 
Bedřich Moldan 
- při diskusi s ministrem Tomanem by bylo dobré zmínit velký projekt, široká záležitost 
 
Josef Kott 
- Lesy ČR použijí peníze odváděné státu na těžbu a obnovu, okolí nádrže je prioritní oblastí 
- na základě požadavku SVOL navýšeny příspěvky soukromým vlastníkům 
- čistírenské kaly – omezení využití 
 
Petr Kubala 
- naplněnost nádrže na 83 %, průměrný odběr 3 m3/s, maximální kapacita je 5 m3/s;  
 
 
Příští setkání: ve středu 17. dubna 2019 od 13:00 hod., Praha, Povodí Vltavy 
 
 
 
 
Zpracoval: Radim Hošek 
 
Odsouhlasil: Jiří Běhounek 

Martin Hyský 
Petr Kubala 


